
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 17. december 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 132
Er ministeren enig i, at den tidlige fravænning på 3-4 uger i den konventionelle
produktion kræver mere medicin end senere fravænning eksempelvis 7 uger
som i økologien, og at dette må formodes at være hovedårsagen til, at erhver-
vet kun lover en halvering af tetracyklinforbruget mod at erstatte med tiamulin,
jf. http://ing.dk/artikel/fire-skarpe-til-landbruget-hvorfor-dropper-i-ikke-helt-resi-
stensfremmende-antibiotika-171713)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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